
 

 

 

 

 
  

 

公司介绍 

 

                                  

 

 
 

 

柳州开宇塑胶机械有限公司位于中国广西柳州，主营“开元牌”精密节能注塑机，总占地面积 20000

平方米。拥有员工 110 人，其中技术人员约占 20%， 年销售额约人民币 5000 万元。 

   Located at Liuzhou city, Guangxi Province adjoining with ASEAN (Association of Southeast Asian 

Nations), with 20000 square meters area, Kaiyu Plastic Injection Machinery Co., Ltd., the brand holder of 

“KaiYuan”, is mainly manufacturing energy-saving plastic injection machine. There are 110 employees, 

20% of whom are technical engineers. With advanced capability to design and manufacture plastic 

injection machine, Liuzhou Kaiyu become a well-known company in China. Annual sales revenue of 

Kaiyu hits 50m RMB (8m USD). 

 

加工装备 

 

开宇公司主要的加工设备有日本 KURAKI 加工中心，韩国 DAWOO 数控镗铣床，以及数台大型海天龙门加
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工中心和以及数控钻床、车床等，为各种精密关键及大型零部件的加工提供了可靠的保证。 

   To guarantee the processing precision to all kinds of large key parts and components, Kaiyu 

introduced high precision processing equipment from Japan and Europe, including machining center from 

Japan Kuraki, CNC boring-milling machine from Korea Dawoo, Haitian gantry machining center and NC 

drilling machine and NC lathe, etc. 

 

 

        
 

产品 

 

    柳州开宇面向家用电器、电子、玩具、建材、汽车配件、通讯器材等行业，主要生产 LK 通用系列 100～

2450 注塑机共 15 种机型，LKU 系列专用电木机 100～450 共 7 种机型，LKD 系列单缸式注塑机 100～250 共

7 种机型，以及高速、伺服系列注塑机等。 

To meet the market demand on household electrical appliances, toys, building materials, auto 

components and communication equipment, KaiYu Launched three series of injection machine, including 

15 models from 100T to 2450T in “LK” general-purpose series, 7 models from 100T to 450T in “LKU ” 

Bakelite machine series and 7 models from 100T to 250T in “LKD” Single cylinder series. Core 

components are imported, such as Voith oil pump from Germany, Sino-italian joint venture melt motor, 

Yuken directional valve from Japan, Valqua oil seal from Japan, Keba from Austria, Gefran electronic ruler 

from Italy. Kaiyu holds a number of patents on plastic injection machine. 

     

                              

            



 

合作需求 

注塑行业在中国及东盟各国飞速发展，各种不同行业对注塑设备需求激增，柳州开宇无论从产能还是

产品功能、质量距离满足市场需求都还有很大差距。仅柳州本地，就因为是汽车产业基地，客户具有急需

自动换模系统、低压注塑成型及无人化注塑车间等方面的需求。柳州开宇有天时地利的优势，希望能够通

过开展与德国企业的合作，更好地为市场服务。 

Located in Liuzhou city, an automobile industry base, Liuzhou Kaiyu have geographical 

advantages. In view of the injection molding industry is in rapid development in China and 

ASEAN (Association of Southeast Asian Nations), which leads to a surge in demand for 

plastic injection machine. Liuzhou Kaiyu do not have the technical capability to meet the 

special demand, such as quick mold change systems, low pressure injection molding and 

unmanned injection molding workshop. Liuzhou KaiYu is looking forward to becoming 

stronger through cooperation with Germany enterprises which have deep research or unique 

technology on Injection molding industry, such as low pressure injection molding, 

multicomponent injection, micro injection molding machine, metal powder injection molding, 

thin wall injection molding, rubber injection molding, T-Mold fields and quick change mold 

systems. 

   柳州开宇希望与德国注塑设备生产制造行业里的优质企业合作，希望合作伙伴具有独特技术或在特种专

业领域有较深的造诣。具体技术领域可以在低压注塑、多组分、微型注塑、金属粉末注塑、薄壁注塑、橡

胶注塑以及一机双模、自动换模等。 

合作的目标是面向中国及东盟市场，或者双方协商的区域，生产制造出高性能价格比，能够满足市场

需求的、有竞争力的产品。 

The final products through the cooperation are targeting Chinese market and ASEAN 

(Association of Southeast Asian Nations), or the market agreed by both sides. The 

cooperation could be operated as:  

合作方式可采用： 

 全资并购(或控股) full-capital buyout (or share-controlling) 

 参股（或购买技术）Equity participation (or buy technology)  

 合资生产（德方技术，中国生产，共同面向中国和东盟市场）Joint Venture(Germany technology, 

Manufacturing in China and targeting Chinese market and ASEAN.) 

   柳州开宇期望通过合作获得更好地服务市场的能力，提升总体水平，与合作伙伴实现双赢的局面. 

Liuzohu Kaiyu is looking forward to improving technology to reach the advanced world level 

and realizing a win-win situation with the partner through cooperation. 


